

Volkswagen 全新 Fly「飛」凡購車方案,讓您以特低月供輕鬆出車。而且合約期滿時,貼心為您提供 3 種不同選擇,包括置換新車、保留或交還汽車。透過參與計劃,您可保留更多週轉現金,於創業與追夢路上更無憂輕鬆,達成更多「飛」凡理想。

The new Volkswagen Fly, a finance program tailored to the owners by providing assurance around your Volkswagen's future value. Also, it allows you to own a new Volkswagen with low monthly payment. You can enjoy 3 flexible options to choose between trade-in, retain or return your car at the end of contract. Volkswagen Fly offers high flexibility to match your different lifestyle and allows you have less concerns while achieving your dreams.

- O1 首期低至\$0
 Down payment as low as \$0
- O2 特低月供 Low monthly payment
- O3 靈活選擇
 Flexible arrangement

提供 3 種首期安排,更可低至 \$0,迎合不同需要,輕鬆出車。 Providing 3 down payment options to suit your different needs when you decide on a Volkswagen.

T-Roc 月供低至 **\$2,498**,減輕每月負擔。 T-Roc available at **HK\$2,498** per month.

36個月合約期滿後,可靈活選擇置換新車、保留或交還汽車,省卻轉讓易手車繁瑣議價過程及時間。

Enjoy 3 flexible options to choose between trade-in, retain or return your car at the end of the 36th month contract. Save time for the tedious bargaining process when transferring the pre-owned car.

合約期滿的3項靈活選擇 3 flexible options at the end of contract

1 置換新車 Change a new car



將現有汽車交還原廠,並選購其他新款 Volkswagen 車型,重新訂立合約。

Return the current car and trade-in for another new Volkswagen model and restart the contract.

一繼續供款 Refinance



保留現有汽車,可選擇繼續供款或 支付餘額。

Keep the existing car, and choose between re-finance or pay the remaining amount.

交還Return



將現有汽車交還原廠。合約完結。
Simply return the car to complete the contract.